
Protokoll styrelsemöte 8, 8 oktober 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars
Korneliusson, Inger Wallin, Magnus Bűlow.
Adjungerad: Peter Axelsson, Cai Nilsson och Boleif Oknelid (valberedningen)..

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes med tillägg angående Sparbanksdagen, Sparbanksgåvan,
Framtidsbanken och klubbmästerskapstavla.

§ 3 Föregående protokoll
Föregående protokoll för 2 september och det extra styrelsemötet 27 september godkändes och
lades till handlingarna.

§ 4 Information från anläggning/bana
På hål 9 läggs nu jord på dräneringarna där. Det görs en övningstee på träningsområdet bakom
2:ans tee. Där läggs nu jordmassor ut. Vädret avgör hur länge 18-hålsbanan kan vara öppen.
Slope-personal har besökt 9-hålsbanan och slopningen av den bör vara klar när 18-hålsbanan
stängs. Information angående restaurangen går ut i medlemsbrev.

§ 5 Klubbfrågor
Thomas, Magnus och Inger har tittat på GDF:s förslag till nya stadgar. Förslaget är att ändra från
vår- och höstårsmöte till ett årsmöte. För att slippa ändra räkenskapsår föreslås årsmötet ske på
våren. Det blir då ett förkortat höstårsmöte 2024 där stadgarna ska beslutas och förslaget är att
styrelse, valberedning och revisorer sitter kvar till årsmötet i början av 2025 då alla val sker. I år
kan medlemsavgift bestämmas för 2025 på höstårsmötet men sedan beslutar vårårsmötet om
medlemsavgiften för året därpå. Driftsbolaget meddelar årsavgiften (inklusive medlemsavgift) i
medlemsutskick i november för det kommande året.
Gruppen som arbetar med ny PRO, Thomas, Magnus, Rita, Peter och Tim har fått ca 10
ansökningar och har träffat 2 och ska träffa 3-4 personer till. Sista ansökningsdag är 10 oktober.
Göran informerade från sponsorgruppen (Göran, Peter och Karl-Johan) där Göran haft kontakt
med fler företag. Oklarheter om fördelningen mellan klubb och anläggning. Lars går tillfälligt in i
gruppen.
Till mötet med SGF/HGDF 19 oktober, angående kapacitetstak (max klubbmedlemmar) åker
Thomas och ev. Göran.
Göran har lämnat ansökan till kommunens investeringsbidrag angående inköp av infravärmare till
drivingrangen för att juniorer och elitlag ska kunna träna vintertid.
Hjärtstartarkurs är inplanerad till 21.10 mellan 18.00-20.30 samt 24.10 mellan 16.00-18.30 men
hittills är väldigt få anmälda. Påminnelse ska gå ut i medlemsbladet. Viktigt att golfbanans
personal går kursen.
Framtidsbanken avslog ansökan om fler juniorklubbor och burar.



Den portabla monitorn med 5000 i bidrag från Sparbanksgåvan är inköpt och prövad på rangen
för att mäta slaglängd.
Lars har tagit fram förslag och priser på tavlor till segrare i KM, herr, dam och junior. Ska ta fram
offert till nästa möte.
Höstårsmötet bestämdes till 27 november kl. 18.30 med fika från kl. 18.00.

§ 6 Ekonomi
Kennet redovisade ekonomin som är fortsatt god. Thomas och Kennet gör budget för nästa år.

§ 7 Rapport från kommittéerna
Bana: se ovan
Dam: Damernas tisdagsgolf hade avslutning 28.9 med tävling, prisutdelning och lunch. Det har
varit mindre antal damer på tisdagarna i år.
Junior/Elit: 21-22.9 hade klubben ett uppskattat juniorläger i Landskrona med 8 deltagare.
Gustav Bülow och Albin Korneliusson har blivit uttagna till SuperCamp. De är 10 st från Halland i
ålder 13-15 år. 19-20 oktober träffas de i Landskrona tillsammans med ungdomar från andra län i
södra Sverige. Det kommer sedan att fortsätta med olika former av coaching.
Medlem: Kommittéresan 22.9 till Ängelholm blev lyckad.
Senior: Seriespelslagen utökas med H80 med Håkan Svensson som lagkapten. Ny lagkapten
söks till H75. Nästa år blir det 9 serielag. Resultaten finns på anslagstavlan i klubbrummet.
Tävling: Sannagårdscupen är avslutad och nu är det tre lördagar med tävlingen Vingolfen kvar:
12, 19 och 26 oktober.

§ 8 PRO-information

§ 9 Övriga frågor
Sparbanksdagen 7.9 blev lyckad med kö till puttmattan hela tiden. Tack till Sigbritt, Kurt, Göran,
Albin och Gustav för uppskattat deltagande.

§ 10 Nästa möte
Nästa möte bestämdes till 6 november kl. 16.00.

§ 11 Mötets avslutande
Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin


